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Abstract (en)
The reflector (103) has a first circular ring (104) of cylindrical shape formed of a conductor material and directed toward a principle reflector. The ring
has a diameter equal to an outer diameter of the reflector. The ring has one end fixed to outer side of reflector so as to project towards reflective side
of the reflector, and is of specific height (H) to reduce the radiation spillover of the reflector. Preferably a second ring (105) in the form of a circular
crown is fixed to the free edge of the first ring. The second ring has the same internal diameter as the first, and has a specific height (h) to further
reduce reflector spillover. The values of the specific heights (H, h) are preferably of the order one quarter wavelength at the antenna operating
frequency.

Abstract (fr)
L'invention concerne les réflecteurs secondaires pour antenne hyperfréquence de type Cassegrain. Elle consiste à munir le réflecteur secondaire
de base (103) de cette antenne d'un premier anneau circulaire (104) présentant la forme d'un cylindre dirigé vers le réflecteur principal, et d'un
deuxième anneau (105) présentant la forme d'une couronne circulaire fixée à l'extrémité du cylindre et se projetant à l'extérieur de celui-ci. Ces
anneaux sont en matériau conducteur. La longueur du cylindre et la largeur de la couronne sont de l'ordre du quart de la longueur d'onde moyenne
pour laquelle l'antenne est dimensionnée. Elle permet de diminuer considérablement le "rayonnement de débordement" du réflecteur secondaire et
donc à performances égales de réduire considérablement les dimensions de l'antenne. <IMAGE>
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